

*Français ci-dessous*

**Subject: Registration Fee Payment Instructions for the 12th MANSA Conference**

Dear Authors,

We are looking forward to your participation at the 12th Mansa Conference. To complete your registration, please follow the below instructions for the payment of the registration fees on or before May 25, 2024.

**PAYMENT OPTIONS:**

**Via Orange Money:**

Phone Number: +223 766 271 60

Please remember to include the necessary withdrawal fees with your payment to ensure the full registration amount is received.

**Via Card or Wire Transfer:**

Bank Name: US Bank  
Account Number: 130112886861  
SWIFT/BIC: USBKUS44IMT  
Branch: US Bank - Northwestern University Branch  
Branch Address: 1999 South Campus Drive  
Norris Center / MK-IL-8649  
Evanston, IL 60308  
USA

When using this method, please ensure all transfer and currency exchange fees are covered.

**Via PayPal:**

Email address: [mansa\\_treas@yahoo.com](mailto:mansa_treas@yahoo.com)

- Please specify the reason for the payment as "Registration fees for the Mande Studies Conference in Bamako."
- When using this method, please ensure all transfer and currency exchange fees are covered.

**After Payment:**

Once you have completed your payment, please fill out the registration confirmation form using this link <https://forms.gle/Ecnc41mLopdVTX9s8> . Make sure to upload a screenshot of your proof of payment or include the transfer reference number in the form.

**Reminder - Mandatory MANSA Association Membership:**

Membership in the MANSA association is mandatory for participants. Please refer to the details and instructions on becoming a member by following this link: <http://mandestudies.org/membership-2015/> . Ensure you secure your membership before finalising your conference registration.

**Need Assistance?**

If you have any questions or need further assistance, please do not hesitate to contact us at [mahakantem@gmail.com](mailto:mahakantem@gmail.com) / [amadoudiabate@gmail.com](mailto:amadoudiabate@gmail.com) / [secretariat@mansaconf.com](mailto:secretariat@mansaconf.com) . We are here to help!

Thank you for your cooperation and prompt handling of the registration fee. We are excited to have you join us at the conference and look forward to an engaging and productive event.

Warm regards,

12th Mansa Conference Team

## **Sujet: Instructions pour le paiement des frais d'inscription à la 12ème Conférence MANSA**

Chères et chers auteur(e)s,

Nous nous réjouissons de votre participation à la 12ème Conférence Mansa. Pour finaliser votre inscription, veuillez suivre les instructions ci-dessous concernant le paiement des frais d'inscription d'ici le 25 Mai 2024.

### **OPTIONS DE PAIEMENT :**

#### **Par Orange Money :**

Numéro de téléphone : +223 766 271 60

Veuillez inclure les frais de retrait nécessaires avec votre paiement pour assurer la réception du montant complet de l'inscription.

#### **Par carte ou virement bancaire :**

Nom de la banque : US Bank  
Numéro de compte : 130112886861  
SWIFT/BIC : USBKUS44IMT  
Agence : US Bank - Northwestern University Branch  
Adresse de l'agence : 1999 South Campus Drive  
Norris Center / MK-IL-8649  
Evanston, IL 60308  
USA

Lors de l'utilisation de cette méthode, veuillez vous assurer que tous les frais de transfert et d'échange monétaire sont couverts.

#### **Par PayPal :**

Adresse courriel: [mansa\\_treas@yahoo.com](mailto:mansa_treas@yahoo.com)

- Veuillez indiquer le motif du paiement comme « Les frais d'inscription à la conférence Mande Studies Bamako. »
- Lors de l'utilisation de cette méthode, veuillez-vous assurer que tous les frais de transfert et d'échange monétaire sont couverts.

#### **Après le paiement :**

Une fois votre paiement effectué, veuillez remplir le formulaire de confirmation d'inscription disponible sur ce lien <https://forms.gle/Ecnc41mLopdVTX9s8> . Assurez-vous de télécharger une capture d'écran de votre preuve de paiement ou d'inclure le numéro de référence de transfert dans le formulaire.

#### **Rappel - Adhésion Obligatoire à l'Association MANSA :**

L'adhésion à l'association MANSA est obligatoire. Veuillez consulter les détails et les modalités d'adhésion en suivant ce lien : <http://mandestudies.org/membership-2015/> . Assurez-vous de devenir membre avant de finaliser votre inscription à la conférence.

#### **Besoin d'aide ?**

Si vous avez des questions ou si vous avez besoin d'une assistance supplémentaire, n'hésitez pas à nous contacter à [mahakantem@gmail.com](mailto:mahakantem@gmail.com) / [amadoudiabate@gmail.com](mailto:amadoudiabate@gmail.com) / [secretariat@mansa.com](mailto:secretariat@mansa.com) . Nous sommes là pour vous aider !

Nous vous remercions de votre coopération et de votre promptitude à régler les frais d'inscription. Nous sommes impatients de vous accueillir à la conférence et nous attendons avec intérêt un événement engageant et productif.

Cordialement,  
Équipe de la 12ème Conférence Mansa